
Zápis ze společného zasedání DK a KUR konaného dne 12.11.2012 

Zahájení jednání v 16.00 hod. 

Ukončení jednání v cca 19.00 hod. 

 

Přítomní za DK: Paní, pan Ing.M.Hájek, I.Birke, P.Mach, J.Slezák,Ing.J.Šponer, Ing.A.Taitl, 

MVDr.T.Vlach, V.Kozáková 

Nepřítomen: 0 

Hosté: Pan Dr.P.Roušar, starosta, Bc.O.Poláček, ved. OMI, Ing.R.Březina, ved. OŽPD 
 

viz přiložená prezenční listina. 
Zápis se týká pouze problematiky DK, nikoliv KUR 

 

Společné jednání zahájil starosta MČ P-21, seznámil přítomné s Akčním plánem, metodikou 

hodnocení, atd. 

Pan Ing.M.Hájek představil náplň a činnost DK a pohovořil o některých úkolech které si 

komise vytyčila pro dané volební období. Např. SSZ na Novosibřinské – poblíž Vlkanovské – 

směr k autobusu, splněno; Měření vjezdové rychlosti „50“ směr od Úval – musí být 

financováno z peněz HMP/Besipu – žádáme o osazení, žádáme o financování – napomůže 

zklidnění dopravy v Ú/L; Osazení SSZ na Zaříčanské – projednáno a zařazeno v programu 

TSK na rok 2013, nejpozději 2014; Stavební řešení křižovatky Starokolínská – Staroújezdská-

Staroklánovická – snížení nivelety a rozšíření křižovatky tak, aby došlo k bezpečným levým 

odbočením, akce bude financována z rozpočtu HMP, doufáme, že se financování projektu 

k ÚR uskuteční příští rok, resp. spíše koncem r. 2014; Vycházíme z podkladů Bezpečné cesty 

do školy a řešíme další autobusové zastávky na hlavní – věc se projednává v ÚŘ; Řešíme 

nové parkoviště K+R na komunikaci Starokolínská za zastávkou Polesná; Řešíme havarijní 

stav můstku na Blatově, atd. Doufáme, že se nám podaří splnit všechny úkoly, jsme však 

omezeni finanční situací HMP, celé republiky. 

Slova předsedy DK doplnil starosta MČ P21, který zmínil podíl DK  např. na přípravě 

nového Dopravního generelu; Na vybudování cyklostezky v Čentické, resp. jedná se o 

dopravní úpravu v Čentické; Na vybudování přechodů pro chodce na Rohožnické; Na řešení 

povrchů komunikací Hodkovská, Čekanovská, resp. se jedná o celé dopravní řešení těchto 

komunikací; Na zavedení minibusu na Blatově; Na umístění parkovacích stojanů pro jízdní 

kola u ZŠ; Na umístění veř.nabíjecí stanice – elekromobilní, atd. 

 

Pan J.Slezák podal detailní informaci o stavebním stavu mostku na Blatově, o problematice 

určení vlastnictví k mostku, o nutnosti omezit nákladní dopravu v této oblasti, atd. 

 

Dále se slova ujal předseda KUR. 

 

 

 

 

Zapsala: JUDr.Vladimíra Kozáková  

Zápis ověřen dne: 04.12.2012 

předseda: Ing.M.Hájek 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



Zápis č. 21 z jednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21,  

konané dne 21.11.2012 

  
Zahájení jednání: v 16.00 hod.  

Ukončení jednání: cca v18.45 hod.  

 

Přítomni: Paní, pan Ing.M.Hájek, P.Mach, Ing.Šponer, Vladimíra Kozáková  

Omluveni: Pan I.Birke, J.Slezák, Ing.A.Taitl, MVDr.T.Vlach 

 

Hosté: Pan Bc.O.Poláček, ved. OMI, Ing.R.Březina, ved. OŽPD, P.Dvořák, Pražské služby – 

dopravní značení, návrhy DIO  
 

- viz přiložená prezenční listina.  

 

Program jednání:  
 

Mimořádné body jednání:  

 

1/ Stavba kanalizace – DIO: Pan P.Dvořák předložil k vyjádření návrhy objízdných tras pro další 

etapy výstavby kanalizačního přivaděče – stavba se posouvá do křižovatky u Levelu. Po 

seznámení s podklady bylo rozhodnuto, že k tomuto bodu bude svoláno mimořádné zasedání DK. 

Pan Bc.Poláček informoval o tom, že OMI provedlo fotografickou dokumentaci povrchů 

komunikací Soběšínská, Sulovická a Hulická v úsecích předpokládaného vedení objížďky. 

V. Kozáková rozešle členům DK v el. podobě návrhy DIO a zajistí zasedací místnost pro 

mimořádné jednání, svolá zasedání. Návrh termínu zasedání: 28.11.2012 od 16.00 hod. 

Plnění: V.Kozáková 

Hlasování: Pro- 3, Proti – 0, Zdržel se - 0 

Úkol trvá. 

 

2/ SSZ na Zaříčanské- po prohovoření problematiky členové DK souhlasí se zřízením 

signalizace na křížení Zaříčanská- Novosibřinská, hlavním kritériem hodnocení je zajištění 

bezpečnosti provozu v této oblasti. 

Hlasování: Pro- 3, Proti – 0, Zdržel se - 0 

Úkol trvá. 

 

3/ Podklady pro zřízení cyklostezky v Rápošovské dle návrhu p.M.Hartmana, zastupitele a 

předsedy komise ŽP. Pan Ing.P.Mach sděluje, že podklady na dnešní jednání nepřipravil, protože 

chce problematiku diskutovat s panem Ing.Polákem, HMP, MHMP. 

Plnění: P.Mach 

Hlasování: Pro- 3, Proti – 0, Zdržel se - 0 

Úkol trvá  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Další body programu: 

 

1) Havarijní stav mostku na I/12 při vjezdu od Prahy  

K dané problematice podal info p.J.Slezák na společném jednání KUR a DK; členové DK 

mají k dispozici dopis pana náměstka Noska. Na zasedání konstatován stav bodu. 

Hlasování: Pro- 3, Proti – 0, Zdržel se - 0 

Úkol trvá  

 

2) Nové zastávky na ulici Starokolínské  
DK požaduje, aby věc byla i nadále sledována; odbor stavební úřad věc projednává a dne 

27.11.2012 je svoláno řízení. Pan J.Slezák projedná financování akce na TSK.  

Plnění: p.Ing.Hájek, p.J.Slezák  

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Úkol trvá  

 

3) Zastávka MHD Blatov – TSK zařadilo do zásobníku projektů, bude realizováno dle fin.  

možností TSK HMP. Proběhla jen dílčí oprava. Na zasedání konstatován stav bodu. 

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Úkol trvá  

 

4) Umístění nových zastávek na trase BUS č. 260 – p. Kolinnová, p. Kédl  
V.Kozáková, SSÚ a p.B.Mika, OMI projednali na osobním setkání se zástupci spol. ROPID, zda 

bude možné z pohledu dopravce vyhovět požadavku uvedených občanů. ROPID s návrhem 

souhlasí. Pan Bc.Poláček informoval dále DK, že před zadáním zpracování projektu bude třeba 

jednat s vlastníky sousedních pozemků a získat jejich souhlas s umístěním zastávky.  

Plnění: p. Bc.Poláček připraví projekt a objednávku a předá věc OSÚ, aby mohlo být zahájeno 

územní řízení a občané budou mít možnost se k věci vyjádřit v tomto řízení. 

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Úkol trvá  

 

5) Vybudování trvalých přechodů přes ulici Rohožnickou  
Věc řeší OSÚ  - probíhá sloučené stavební řízení, bude vydáno stavební povolení, věc je finančně 

zajištěna. Na zasedání konstatován stav bodu. 

Plnění : OSÚ 

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Úkol trvá  

 

6) Studie dopravní obslužnosti  
Pan Ing.J.Šponar si dohovořil schůzku se studentem ČVÚT, DF a na příštím zasedání podá info. 

Plnění: p.Ing.Šponar 

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Úkol trvá  

 

7) Úprava ulice Staroklánovická k nádraží  
Pan Bc.Poláček informoval DK, že spojnice bude upravena dle klimatických podmínek a 

finančních možností MČ P21. DK doporučuje urychlit akci. 

Plnění: p.Bc.Poláček, resp. OMI 

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Úkol trvá  

 

 

 



8) Umístění informačních cedulí v MČ Praha 21 – Újezd nad Lesy  

Členové DK mají k dispozici el. návrh OMI, prostudují a připraví další návrhy na mimořádné 

zasedání DK. 

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Úkol trvá  

 

9) P.Ing.P. Mach začne připravovat podklady pro řešení cyklodopravy v Ú/L, resp. 

P.Ing.Březina podává DK informaci o přípravě cyklogenerelu; DK bere info na vědomí a žádá o 

podávání průběžných zpráv o postupu prací a o předkládání podkladů k vyjádření. 

Plnění: p.P.Mach, Ing.Březina, ved. OŽPD 

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Úkol trvá  

 

10) Býv. hotel Smolík -  doznačení turistické trasy  
P.Ing.Březina podává info, že úkol bude splněn na jaře 2013. DK žádá o podávání průběžných 

info k plnění úkolu. 

Plnění: P.Ing. Březina a správce lesa  

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Úkol trvá  

 

11) OMI info o Čentické (Zóna 30- postup prací ) 

P.Bc.Poláček sděluje, že byla zpracována a předána dokumentace pro vydání územního 

rozhodnutí a bylo požádáno o jeho vydání. Zatím stanovisko nevydal odbor územního plánování 

MHMP. Po vydání ÚR bude požádáno o vynětí z fondu lesních pozemků a bude zpracována 

dokumentace pro vydání stavebního povolení. DK žádá o podávání průběžných info k plnění 

úkolu. 

Plnění:P.Bc.O.Poláček  

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Úkol trvá  

 

12) Dopravní generel –  kontrolní setkání s p.Doc.Kocourkem  

Info o plnění úkolu podají na příštím zasedání DK panové Ing.Šponar a Ing.Taitl. 

Plnění:p.Ing.Šponar, Ing.Taitl  

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Úkol trvá  

 

13) Info do Újezdsského zpravodaje o postupu výkopových prací, resp. o objízdných trasách 

připraví p.Ing.M.Hájek a V.Kozáková, jakmile žadatel – spol. Čermák a Hrachovec, a.s. podá 

žádost na ODA, MHMP 

Plnění:p.Ing.M.Hájek, V.Kozáková  

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Úkol trvá  

Příští jednání Dopravní komise bude upřesněno po mimořádném zasedání. Termín 

mimořádného zasedání byl upřesněn na den: 03.12.2012 od 16.00 hod. v MZM. Program: 

Mimořádné ad 1/; Další body – ad 8/. 

Zapsala: JUDr.Vladimíra Kozáková  

Zápis ověřen dne: 04.12.2012 

předseda: Ing.M.Hájek 

 



 


